

機密等級： <input type="checkbox"/> 一般 <input checked="" type="checkbox"/> 限閱 <input type="checkbox"/> 密 <input type="checkbox"/> 機密	文件編號:PIDIPMS-4-038	保存年限：5年
日期：年 月 日	紀錄編號：	版本：1.1.0

APP05: 保密切結書

案件編號

臺北醫學大學研究資料庫使用資料 保密切結書

Taipei Medical University Research Database Data Confidentiality Agreement

立切結書人 _____ (以下簡稱本人)於民國 _____ 年 _____ 月 _____ 日起，使用臺北醫學大學研究資料庫(以下簡稱貴庫)資料。並切結下列事項：

I, the undersigned _____ (hereinafter referred to as "I"), starting from the _____ (yyyy-mm-dd), use the data of the Taipei Medical University Research Database (hereinafter referred to as "the Database"). I hereby agree to the following:

一、本人對於使用資料期間所知悉或持有之機密或非機密之任何物品、文件、磁片、光碟、釋出資料、訊息、圖表、分析報表、電子檔案及其傳輸資料與作業機密之相關文書等，均應善盡保密義務。除專案階段必要的分析使用之外，不得洩露、幫助、告知、交付、複製、節錄或以其他任何方式移轉與第三人。即使中途因故去職，亦不得洩露相關內容。

During the period of using the data, I shall maintain confidentiality regarding any confidential or non-confidential items, documents, disks, CDs, released information, messages, charts, analytical reports, electronic files, and their transmitted data or related documents of operational secrets that I become aware of or possess. Except for necessary analysis during the project phase, I shall not disclose, assist, inform, deliver, copy, excerpt, or transfer any of the aforementioned to third parties in any manner. Even if I resign for any reason, I shall not disclose the related contents.

二、本人所產製之統計結果係於貴庫應用聯結資料自行編製，產製過程業已確認聯結資料無誤，公佈發表之相關統計結果正確性由本人負責，且內容僅限由貴庫核可攜出之資料，未經貴庫核可攜出之資料不得發布；亦不得自行利用核可攜出之資料，產製單筆資料之統計結果。

The statistical results produced by me are based on the linked data provided by the Database, and it has been confirmed that the linked data is accurate during the production process. I am responsible for the correctness of the statistical results published. The content is limited to the data approved for release by the Database. Data not approved for release by the Database shall

注意：任何個人、組織或團體在使用、複製、散播本文件之部分或全部內容前，應確定其合法授權，任何未經臺北醫學大學數據處事前授權之使用、複製、散播，將違反數據處管理規定，數據處將依據相關法令規定追究其責任。

Note: Any individual, organization, or group using, copying, or disseminating part or all of this document must ensure they are legally authorized to do so. Any unauthorized use, copying, or dissemination of this document without prior authorization from the Taipei Medical University Data Office will be considered a violation of the Data Office's management regulations, and the Data Office will pursue legal responsibility based on relevant laws.

機密等級： <input type="checkbox"/> 一般 <input checked="" type="checkbox"/> 限閱 <input type="checkbox"/> 密 <input type="checkbox"/> 機密	文件編號:PIDIPMS-4-038	保存年限：5 年
日期： 年 月 日	紀錄編號：	版本：1.1.0

APP05: 保密切結書

案件編號

not be published, nor may I use the data approved for release to produce statistical results for single records.

三、本人確認已詳細閱讀「臺北醫學大學研究資料庫管理辦法」及「臺北醫學大學研究資料庫管理使用申請作業要點」相關規定，如有不當侵犯個人隱私及洩漏本校或附屬醫院之業務機密，同意立即停止使用研究資料庫之資料，送交數據管理委員會決議是否限制其日後使用研究資料庫之權利，並依本人身分別提送各相關會議審議懲處。

I confirm that I have read in detail the "臺北醫學大學研究資料庫管理辦法" and the "臺北醫學大學研究資料庫管理使用申請作業要點" If I improperly infringe on personal privacy or disclose the business secrets of the university or its affiliated hospital, I agree to immediately cease using the data from the research database. The Data Management Committee will decide whether to restrict my future rights to use the database, and disciplinary actions will be reviewed by the relevant meetings, based on my impropriety.

四、本人瞭解並同意此切結書有中文與英文二種文字對照版本，如解釋有歧異時，以中文版本為準。本切結書正本由貴庫收執，影本由立切結書人收執。

I fully understand and agree that this affidavit is available in both Chinese and English. In the event of discrepancies between the two versions, the Chinese version shall prevail. The original of this agreement is held by the Database, and a copy is kept by the undersigned.

此 致 To

臺北醫學大學研究資料庫 Taipei Medical University Research Database

立切結書人 Undersigned: (簽章 Signature)

身分證統一編號 ID Number:

地 址 Address:

聯 絡 電 話 Phone Number:

服 務 單 位 Institution:

中 華 民 國 年 月 日

注意：任何個人、組織或團體在使用、複製、散播本文件之部分或全部內容前，應確定其合法授權，任何未經臺北醫學大學數據處事前授權之使用、複製、散播，將違反數據處管理規定，數據處將依據相關法令規定追究其責任。

Note: Any individual, organization, or group using, copying, or disseminating part or all of this document must ensure they are legally authorized to do so. Any unauthorized use, copying, or dissemination of this document without prior authorization from the Taipei Medical University Data Office will be considered a violation of the Data Office's management regulations, and the Data Office will pursue legal responsibility based on relevant laws.